
Protokół Nr LV 

z posiedzenia LV  nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy Pabianice  

odbytej   dnia 22 września 2014 r. 

Na ustawowy stan radnych Rady Gminy Pabianice w sesji  uczestniczyło 13  radnych 

obecnych  zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu, 

nieobecna radna M. Lubowicka, radny K. Gąsiorek złożył mandat radnego 25.02.2014 r.  

Ponadto w sesji uczestniczyli  Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt Gminy R. Figiel, Skarbnik 

Gminy Pabianice M. Nowicka,  

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00.  

Obradom sesji  przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice A. Jaksa. 

 

Ad. pkt 1. 

 

Przewodniczący powitał przybyłych i otworzył obrady LV sesji. 

Odczytał wniosek złożony przez Wójta w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. Wniosek 

stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. pkt 2. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. W  braku uwag przeszedł do głosowania 

nad przyjęciem porządku, który w głosowaniu został  przyjęty jednogłośnie.  

Porządek przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad LV  sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska – 

Uchwała Nr LV/A/2014 

b. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego na działalność 

inwestycyjną w 2015 r. Uchwała Nr LV/B/2014  

5. Wolne wnioski, komunikaty, sprawy różne.  



6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt 3.  

Radna Z. Kasperska zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy dlaczego nie zostały 

uwzględnione wszystkie prośby mieszkańców Świątnik w kwestii dotyczącej dowozu dzieci 

autobusem szkolnym ze Świątnik, powiedziała, że sugestie mieszkańców w tej kwestii były 

inne. 

Radna C. Rychłowska  poinformowała, że odpowiedź na wniosek, którą otrzymała w sprawie 

dot. niewykonania uchwał zebrania wiejskiego sołectwa Szynkielew jest niekompletna, brak 

jest odpowiedzi na co zostały przeznaczone niewykorzystane środki finansowe.  

W odpowiedzi uzyskała odpowiedź od Wójta, że przekazane zostały do nadwyżki 

budżetowej.  

Radny A. Skawiński zabierając głos przypomniał, że na sesji Rady Gminy Pabianice (sierpień 

2014 w wolnych wnioskach i sprawach różnych) była poruszona sprawa  zgłoszona przez 

mieszkańca gminy p. Cz..  

Radny P. Kociołek, który na prośbę w/w mieszkańca zgłosił tę sprawę poinformował, że 

Sekretarz Gminy rozmawiała z nim i prosiła, aby pan Cz. zgłosił się do niej i przekazał swoje 

sugestie w zainteresowanym przez niego temacie.  

Temat dotyczy  umieszczenia na stronie internetowej głównej Urzędu Gminy informacji dot. 

zasług tego pana, które poczynił dla gminy działając w komitecie zajmującym się 

telefonizacją gminy.  

Radny stwierdził, że w jego opinii uważa temat za zakończony.  

Radny A. Skawiński natomiast poprosił, o odpowiedź na piśmie w tej sprawie, ponieważ 

mieszkaniec ten składał także pismo do niego jako radnego  i chce mu  udzielić  informacji. 

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Ad. pkt  4. 

Zastępca Przewodniczącego przedłożył projekty uchwał będące w porządku obrad LVI sesji 

nadzwyczajnej Rady Gminy.  

Do uchwały o nr  LV/449/ 2014 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi radni nie wnieśli uwag i uchwała została 

przyjęta przez Radę w głosowaniu jednomyślnie,  stanowi zał. nr 3 do protokołu. 



Do uchwały o nr LV/450/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Pabianickiego na działalność inwestycyjną w 2015 r. radni nie wnieśli uwag, uchwała  została 

podjęta przez Radę w głosowaniu  jednomyślnie, stanowi zał. nr 4 do protokołu  

 

Ad. pkt 5. 

 

W Wolnych wnioskach i sprawach różnych radna C. Rychłowska zaprosiła do wzięcia udziału 

w zebraniu wiejskim w Szynkielewie w dniu 24 września o godz. 18,30.  

Więcej spraw nie zgłoszono.  

  

 Przewodniczący Rady Gminy 

Pabianice 

   dr Arkadiusz Jaksa 

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


